
   
 

Nordnorsk møte 2023 
 

Sted: Digitalt møte 5. september klokka 19.00 på Teams 
 
Tilstede:  

Finnmark skikrets Thomas Darell Kretsleder 
 Per Oskar Andersen NK kretsstyret/ Leder Team Elon 
 Jonas Karlsbakk Adm. sjef Finnmark 
Troms skikrets Fred Arne Jacobsen Kretsleder Troms 
 Rune Tøllefsen Leder LK 
 Hanne Sætermo Leder hopp/kombinert 
 Stig Hermansen Leder AK 
 Jon Arne Torbergsen  
 Hanne Kristin Kroken Adm. sjef Troms 

Nordland skikrets Arnfinn Paus Kretsleder Nordland 
 Ann Merete Land LK Nordland 
 Stig Mortensen Nordland eks LK 
 Mona Myrland Adm. sjef Nordland 
Skiklubbutviklere Espen Rognli Troms og Finnmark skikretser 
 Stine Wike Nordland skikrets 

   
Møteleder: Thomas Darell, kretsleder Finnmark  

Jonas Karlsbakk, adm.sjef. Finnmark Referent: 
 
 
Innledning / møteorganisering (Finnmark) 
Ifølge retningslinjer for nordnorske møter rullerer plikten til innkalling, praktisk tilrettelegging og 

gjennomføring. I denne anledningen er det Finnmark skikrets sin tur. 

 

Saksliste Nordnorsk møte 2023 

1. Referat fra forrige møte (Se vedlegg SAK1) 
Referatet fra forrige møte tas til etterretning.  

2. Retningslinjer for Nordnorske møter (Se vedlegg SAK2) 
Det gjøres ingen endringer på retningslinjene for det nordnorske møtet.  

3. Reglement NNM (Se vedlegg SAK3) 
Reglementet ble gjennomgått og vedtatt i mars 2023. Ingen endringer.  
5km for alle junior og senior fredagen beholdes 

Rune Tøllefsen 
Ønske om å gå 10 kilometer fra gutter 17 år og oppover. Begge kjønn skal gå like 
langt og da kom man til at korteste distanse var beste. Siden det ikke er sprint, valgte 
Hammerfest å bruke 5 km.  

Stig Mortensen 
Alternativet er å gå opp til 10 km. Muligheten til å høste gode resultater og FIS-poeng 



   
 

på  10 km blir vanskelig fordi det er for langt for kvinner. Tveegget diskusjon. Fint å gå 
en kort og actionfylt konkurranse.  

Det nordnorske møte enes om at vi lar 5 kilometer stå som distanse for juniorene på 
fredagen.  

Fred Arne 
Bør tenke på om det skal etableres et reglement som gjelder på tvers av alle grener.  
Må ha en ambisjon om å få dem opp dit.  

Arnfinn 
NNM alpint slalåm, storslalåm og super G. Avhengig av bakke som arrangørene har. 
Utover det kjenner de ikke reglene. 

Det Nordnorske møtet oppfordrer AK og Hopp, og de andre grenene til å arbeide 
med et tilsvarende regelverk.  

Ellers ingen  

 

4. NNM de kommende år:  

a.  Tid, sted og praktisk arrangement.  
Nordreisa i 2024, Nordland i 2025, Finnmark i 2026 

b.  Felles NNM for alle grener (Se vedlegg SAK4B)  
Ønske om å samle alle grener for å gjøre en større fest ut av dette og lage en 
nordnorsk skifestival. For Nordland sin del er Mo i Rana et alternativ. 
Utfordringen er åpning i terminlistene. Det vil skape mer fest og trøkk rundt 
skisporten. Kan også ha demonstrasjonsgrener. Kunne lage en annen ramme 
og synes litt mer på arrangørstedet. Nordland har noen muligheter til å ta 
imot det store antallet tilreisende. På langrenn kan være opp til 800, mens 
hopp/kombinert og alpin ikke har så mye aktivitet. 

 
Trenger ikke å gjøres hvert år, men veldig artig om det er mulig å få det til. 
Fantastisk fin ting, felles logo, felles innsalg på markedet og 
merkevarebygging på et regionalt godt nivå.  
Fred Arne 
Artig å prøve å sikte mot 2025 og se om det er mulig å få til.  
Stig  
Nordland har NNM i 2025. Flere hundre deltakere på et slikt arrangement så 
det er krevende å gjennomføre.  
 

Stig Mortensen 
Spennende tanke og med tane på kortsiktig historisk oversikt. Spennende å 
utfordre Mo i Rana som har veldig gode anlegg til alle grener. Vil stille noe 
krav til teknisk gjennomføring for å fylle alle sendeflater. Utrolig gøy å få 



   
 

dette til.  
 

 
Hanne Sætermo. Spennende ide å kjøre et felles arrangement. Tromsø vil 
kunne arrangere. NNM hopp har ikke vært arrangert på mange år.  
 

Konklusjon 
Arnfinn skal lodde muligheten for at dette kan gjøres i Nordland i 2025 og 
dersom det går så skal. Dernest innkaller Thomas kretslederne til møte før jul 
2023. Dernest kan det sette ned en gruppe som kan se på muligheten for å få 
dette til.  

c. Arrangørmal for NNM (Se vedlegg SAK4C-1 og vedlegg SAK4C-2) 

Bør få inn et elementer rundt det som går på informasjonsarbeidet. 
Strategier for sosiale medier. Markedsføring av arrangementet. 
Lage NNM til en merkevare. Bygge store gode arrangement som kan være 
store fyrtårn. Må få opp interessen og få opp langrenn, alpint og hopp, 
kombinert på et nivå som gjør dem attraktive.  Skape et godt og attraktivt 
produkt.  

 
Sykling er ingen idrett i Finnmark. Likevel har Skaidi Extreme 600 påmeldte. 
Haugevis med trimmere. Det er mulig å få til høyt deltakerantall om man 
bruker jobb på å lage et godt produkt som er attraktivt.  TV-produksjon, 
skirenn og event som må bygge.  Må sette seg ned og lage et godt konsept og 
lage noe rundt det. I det ligger utfordringen. Det må lages en god plan og den 
må følges.  

Sette ned ei arbeidsgruppe og bruke de ansatte til det. Hente inspirasjon fra 
de store arrangørene i Nord-Norge. Eventbiten oppå den arrangørhåndboka. 
Makedsføring, festivalstemning, skicross. Visuell profil som skaper 
rammeverket. En jobb som må gjøres.  

Administrasjonssjefene utfordres til å lage et utkast til hvordan vi skal bygge 
opp NNM som event. Kretsleder og admsjefer tar et nytt møte på dette i 
slutten av oktober.  

 
 
 

5. Saker til orientering.  

a.  Barents Winter Games 2025  
BWG i Bjerkvik for langrenn. Alpint ble avlyst.  
I 2025 skal BWG arrangeres i Alta. Det skal være en barentskonferanse i 
Piteå. Møte for langrenn, mens det er ingen som har meldt seg på for alpint. 
Spørsmålet er om alpint er interessert i å være med. Alpinrennene skal være 



   
 

FIS-renn. Deltakerne vil ikke være med dersom det ikke er FIS-renn.  
Mye gratis rundt et slikt arrangement, der alt er finansiert.   

Roger Finjord om BWG i Alta i 2025. Kvaliteten på barentsarrangementen. 
Både fra særidretten sin side. Det tekniske rundt arrangementet i Bjerkvik var 
som et klubbrenn. Mye å ta tak i.  

Innspill til arrangementene er det som trengs.  Litt usikkert hvilket 
engasjement som er for BWG. Trenger mer informasjon fra idrettsforbundet 
på hvilken vei dette arrangementet tar. Mona skal til møtet i Piteå og tar med 
seg innspillene dit. 

 

b. Styringsgruppa Team Elon 
Per Oskar informere om teamene og praksisen. Begynte i minus, men har 
vært i balanse siden. I 2017 tok kretsene grep og spleiset på underskuddet. 
Har totalt kostet 20 million. Kretsene har bidratt med 800.000 kroner. 9 
millioner har kommet fra lokale sponsorer.  
 
Sportslig har det vært en stor suksess og løftet frem mange gode løpere fra 
Finnmark. Har også utviklet et støtteapparat rundt dette.  

7 løpere i 2023/2024 sesongen. Årets budsjett er på 2,9 millioner. Foreløpig 
har de et budsjettert underskudd, men leter etter sponsormidler for å dekke 
inn dette underskuddet. Om det ikke går vil de kutte på tilbudet til utøverne.  

10.000 kroner fra hver løper er bidraget fra kretsene. Underskuddet fra i fjor 
ble dekket med egenkapitalen som lå inne fra 2022. Belastningen fra i fjor 
fører til at likviditeten tynes i Troms.  

Troms skikrets må også ta betalt for de administrative tjenestene. Positivt 
dersom de får dette til å fungere. Troms har eksternt regnskapshonorar på 
300.000 kroner.  Troms ligger hele tiden på etterskudd med innbetalingene 
fra teamet og fra klubbene, noe som skaper stor utfordringer med å betale 
de løpende utgifter som kretskontoret har. Negativ egenkapital på både 
Team Elon og Team SNN.  

Fred Arne ber om et oppfølgingsmøte i forhold til veien videre for Team-
arbeidene etter at Per Oskar har hatt møtet med Sparebank1 Nord-Norge. 
Per Oskar vil ta dette i styringsgruppa etter at SNN-møtet. Deretter vil 
kretsledere kalles inn til et dialogmøte.  

 

Innkomne saker fra kretsene. 

6. Felles innstilling til skiklubbutviklerprosjektet for Skitinget 2024  
Fred Arne 
Litt bekymret på vårmøtet der det er ansatt folk og der dette ikke er fullfinansiert. 
Viktig at de nordnorske kretsene står sammen og ber om at dette prosjektet blir 



   
 

videreført. Posisjonerer oss inn mot høstmøtet og deretter at vi løfter dette frem 
som en viktig sak til skitinget. Arnfinn sitter i evalueringsgruppa for 
skiklubbutviklerne.  

Tar denne saken opp igjen på kretsleder-møte i oktober.  

7. Revisjon av team-avtaler (Se vedlegg SAK7dokA, SAK7dokB, SAK7dokC ) 
Ønsker en gjennomgang av team-avtalene. Bedre rapportering til kretslederne og en 
bedre flyt av rapportering og reiseregninger, som går alt for tregt i dag. Belastningen 
på Troms skikrets er veldig stor, og det må jobbes med å få redusert disse 
kostnadene.  

Skal få en bred debatt om strukturen for rekrutteringslagene og elitelagene som skal 
inn for høstmøtet i Troms. 

Utøverne er viktig for rekrutteringen av nye løperne. De er flaggskipene for idretten i 
Nord-Norge. Alle løperne er pliktige til å stille i NNM. Sterkt styringssignal om at 
skiløperne skal stille på regionale mesterskap. Bruke disse løperne bredere enn  

Freds Arne vil formulere sine innspill, og så vil styringsgruppa gå gjennom sine planer 
slik at vi får landet en avtale mellom kretsene som de haster med å få signert.  
Avtalen som ble arbeidet frem for sesongen 2022/2023 skal brukes som grunnlag.  

8. Markedsutvalg for Nord-Norge (Se vedlegg SAK8) 
Har landet en avtale med Kurt Jan Kvernmo om markedsarbeid. Se vedlagte avtale. 
Thomas informerte om denne og at Kvernmo kommer til å ha fokus på avtaler for 
ELON i første omgang og dernest for NNM.  

9. Kretsavtale for inntekter fra markedsutvalget (Se vedlegg SAK8 og SAK8&9)  
Inntekter fra salgsarbeidet fordeles etter en nærmere fastsatt nøkkel. Forslag på 
fordeling er følgende: 

a. Avtaleinntekter på inntil kr 250 000 for nnm: etter provisjon går alt til årets 
arrangør 

b. Avtaleinntekter mellom kr 250 000 og kr 500 000: etter provisjon går 75% til 
arrangør. 5% går til Finnmark skikrets for administrering. Overskytende går til 
hver krets med 1/3 hver. Beløper avregnes årlig 31.12.  

c. Avtaleinntekter over kr 500 000 for nnm: etter provisjon går 50-66% til 
arrangør. Overskytende fordeles til hver krets med 1/3 

d. Avtaleinntekter til langressteamene: samme prinsipper som over, men her 
gjelder disse innslagspunktene, idet finansieringsbehovet er større: 

i. Grunnnivå opptil kr 500 000: alt går til teamene, fratrukket provisjon 

ii. Avtaleinntekter over kr 500 000: 10% av inntektene fordeles til 
kretsene 

e. Formålet med inntekter til kretsene er å fremme skiidretten, rekruttering og 
aktivitet i tråd med skipolitisk dokument.  



   
 

Avtalen blir sendt ut til kretslederne for signering. Thomas lager et konkret 
utkast.  

 

10. Eventuelt 

Fred Arne ønsker å se på organisering av det Nordnorske møtet. Bør deles inn i en 
fellesdel og i en grenspesifikk del. Kretsledere kan se på en gjennomgang av 
retningslinjer for det nordnorske møtet.  

 

 
Spørsmål om sakslista:  
Jonas Karlsbakk 
913 96 943 
Jonas.karlsbakk@skiforbundet.no 
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